

# Заявление на открытие счета

## Application for Opening of Account

В Джей энд Ти Банк (акционерное общество)  
with J&T Bank, a.o.:

[Redacted area for account details]

Полное и точное наименование юридического лица в соответствии с учредительными документами

Full and accurate name of the legal entity in accordance with constituent documents

Просим  
открыть/  
We ask you to  
open a/an

[Redacted area for account type and currency]

Укажите вид счета

Specify the type of account

счет в  
account  
in

Укажите валюту счета

Specify the currency of account

на основании законодательства Российской Федерации и требований Джей энд Ти Банк (АО), которые нам известны и имеют обязательную для нас силу.

О всяком изменении в учредительных и иных документах, необходимых для ведения счета и совершения операций по нему, мы немедленно будем извещать Джей энд Ти Банк (АО) в письменной форме с одновременным представлением соответствующих документов.

Вся ответственность за возможные неблагоприятные последствия, связанные с задержкой получения Джей энд Ти Банк (АО) такого извещения и соответствующих документов, возлагается на нас.

on the basis of the legislation of the Russian Federation and the requirements of J&T Bank, a.o. being known and binding to us.

We immediately will inform J&T Bank, a.o. in written form about any change in the constituent documents and other documents required for keeping of the account and making the account transactions along with simultaneous submission of the corresponding documents.

We are completely liable for possible adverse consequences relating to the delay in J&T Bank, a.o. receiving such a notification and the corresponding documents.

[Redacted area for signature and name]

Наименование  
Position title

должности/  
Подпись/ signature

Фамилия И.О./Surname and initials

М.П./ L.S.

Дата/  
Date

[Redacted area for date]

